

An:



**Courts and
Tribunals Judiciary**

Presseanfrage

28.02.2024

Presseanfrage Press enquiry to the judges who heard the Assange case

To the High Judges of this Court

Honourable Judges who heard the Julian Assange case.

You heard the Julian Assange case this month.

We understand that you discussed the guidelines under which a whistleblower may disclose information to the public.

We have the following questions:

1. what criteria were used?
2. which guidelines must a whistleblower adhere to?
3. why, in such a case, does the principle of "you can tell the truth" not simply apply? - be published in the case?
4. why should war crimes committed by the USA and NATO members not be publicised?
5. does the principle of "equal rights for all" not apply in Great Britain?

We would be very pleased if you would answer this press enquiry within the next 21 days.

Thank you very much in advance.

Yours sincerely

Translated with DeepL.com (free version)

Deutsch:

An die Richter die im Falle Julian Assange verhandelten.
Sie verhandelten in diesem Monat im Falle Julian Assange.

Wie uns bekannt wurde haben Sie dabei erörtert, nach welchen Richtlinien ein Whistleblower Informationen an die Öffentlichkeit geben darf.

Hierzu haben wir folgende Fragen:

1. Welche Kriterien wurden dabei zugrunde gelegt?
2. An welche Richtlinien muss sich ein Whistleblower halten?
3. Weshalb gilt in einem solchen Fall nicht ganz einfach der Grundsatz: "Die Wahrheit darf man sagen." - in dem Fall veröffentlichen?
4. Aus welchen Gründen sollten Kriegsverbrechen der USA und NATO-Mitglieder nicht an die Öffentlichkeit gelangen?
5. Gilt in Großbritannien nicht der Grundsatz: "Gleiches Recht für Alle"?

Wir würden uns sehr freuen, wenn Sie diese Presseanfrage innerhalb der nächsten 21 Tage beantworten würden.

Mit freundlichem und sonnigem Gruß

Hochachtungsvoll

- European Journalist